
50 let veslovdni v Tfeboni

Jan Jindra
-jak to bylo,,.

Helsinky -dtyiky muZfi
pieddvdni zlatf.'ch nredi)lli po vitEzstvi v ols kormidelnikem
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Tehdy bylo vsechn
stra5nd jednoduch6. M es,.ad pro nds bylo vsechno

zajem _ veslovat! A proto
iim ani neuvdii.

e toho moc pfed olympij_

rybniku, ty dvE derni



50 1et veslovdni v Tieboni

,,U hroznu" a v sobotu navic kino. Tancovadky jsme neznali a clbvdata - no, na
ta nebyi das, potmE jsme piece veslovali!

Probl6m vyvstal teprve pied olympijskimi hrami. Nebylo moZn6 nes do Hel-
sink neposlat - byli jsme piece mistii republiky a vyhrdli jsme i oba kvalifikad-
ni zdvody. A tak nAs poslali do Moskvy s trendt'em Franti<kem Barti4kem. A vedl
i na5i piipravu pied OH v Praze. V ivloskvd isme ztratili vsechno, formu a pomalu
i chut k veslovdni. Najednou ndm to nejezdilo, piitom tam byla konkurence
i z ostatnich ,,iido-demo" a tak si z nds asi sovet5ti veslaii mnoho k vylep5eni
neodnesli. Bartdk byl a myslim, ze je stdle opravdovy tren6r - formdt. Jist6 ze
na nds vid6l hodn6 chyb, vzdyt jsme byli skoro ,,samorosty", ale byl zku5enf -

ohromnE ten prvni opravdovi tren6r pornohl a dodnes jsme mu vd6dnil
No a to byl cely zdzrak z Helsink. O ,,babidce" neni tieba mluvit, byla trofeji

z praZskeho nEmeck6ho klubu Regata. S brdchou, s vaskem, isme ji dali jestd
v zimd 1955-1956 generalku, d6 se na ni zdvodit i dnes, ale nasi firladi maji jiZ
lod novou, slava ,,babidky" dohasla.

Zimni p rdva? No. kclyZ S obuli brusle,
hrdl se hok jsme chodili clo rf Formdnek
pofddnd pro a my jsme si jes a na rozlou_
denou zahrS k. Dvakr6t jsem s noze. A dva_

]ANEM IINDROU,
Z rozhovoru se zaslouZilfm mistrem sportu
oti5t6n6m v ds. sportu 16. prosince 1968
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